
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 148
Af Frihedsbrevets historier om DSB’s problemer med Knorr-Bremse fremgår det, at de 
manglende leveringer har haft store betydninger for driften, men at DSB ikke har det 
fulde overblik. Vil ministeren på den baggrund vurdere, om der været god nok indsigt 
i konsekvenserne af de manglende reservedelsleveringer? Vil ministeren redegøre for 
den interne kontrol, DSB har ført med regningerne fra Knorr-Bremse? Og vil ministeren 
opgøre DSB's bod hos Knorr-Bremse samt oplyse, hvornår den første gang blev opgjort, 
jf. ”DSB-chef instruerede medarbejdere i systematisk at godkende for høje regninger: 
”Dybt problematisk”, bragt af Frihedsbrevet.dk den 18. december 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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